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PROCES – VERBAL 

încheiat în cadrul şedinţei ordinare a Consiliului Local al 
Municipiului Botoşani din data de 28 martie 2024 

 
 Prin dispoziția nr. 275 din 20.03.2024, Primarul Municipiului Botoşani a convocat 
Consiliul Local în şedinţă ordinară pentru data de  28 martie 2024, ora 11.00, în sala de 
ședințe „Mihai Eminescu” a Primăriei municipiului Botoșani.    
 
 Dispoziţia nr. 275 din 20.03.2024 este anexată la dosarul şedinţei. 
                         
 Ordinea de zi a şedinței a fost adusă la cunoştinţă publică prin anunţ la cotidianul 
„Monitorul de Botoșani”, www.botosaneanul.ro şi pe site-ul propriu. 
 
 Invitaţiile la şedinţă s-au făcut atât în scris, cât şi prin contactarea telefonică a 
consilierilor. 
 
 Este ascultat Imnul de Stat şi Imnul Uniunii Europene, după care se trece la derularea 
lucrărilor şedinţei. 
 
 Ordinea de zi a şedinţei este următoarea: 

1. Prezentarea interpelărilor de către consilierii locali ai municipiului Botoșani  
2. Aprobarea procesului verbal al ședinței Consiliului Local din data de 13.03.2024 
3. Proiect de hotărâre privind aprobarea organizării în perioada 9 - 12 mai 2024 a 

evenimentului „Zilele Municipiului Botoşani” 
4. Proiect de hotărâre privind aprobarea unor măsuri pentru implementarea Programului 

național „Masă sănătoasă” elevilor Școlii Gimnaziale nr. 12 Botoșani și ai Liceului cu 
Program sportiv Botoșani, pentru anul 2024 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri și cheltuieli pe anul 2024 al 
S.C. „Urban Serv” S.A.  

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri și cheltuieli pe anul 2024 al 
S.C. „Eltrans” S.A.  

7. Proiect de hotărâre privind inițierea demersurilor în vederea vânzării către chiriaș a 
unei locuinţe - apartament construit din fondurile statului, proprietate privată a 
Municipiului Botoşani şi administrată de către S.C. Locativa S.A. Botoșani – martie 
2024 

8. Proiect de hotărâre privind concesionarea prin licitaţie publică deschisă a unui teren 
aparţinând domeniului privat al Municipiului Botoşani în suprafaţă de 4464,00 m.p., 
situat în municipiul Botoşani, str. Peco F.N. 

9. Proiect de hotărâre privind acceptarea unor donaṭii constând în teren cu destinația cale 
de acces/drum – martie 2024 
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10. Proiect de hotărâre privind aprobarea prețurilor de vânzare pentru locuinṭe ANL - 
martie 2024  

11. Proiect de hotărâre privind aprobarea inițierii procedurilor pentru modificarea unui 
contract de vânzare-cumpărare pentru o locuinţă 

12. Proiect de hotărâre privind prelungirea duratei unor contracte de concesiune - martie 
2024 

13. Proiect de hotărâre privind aprobarea transmiterii Creșei cu Program Prelungit 
„Happy” în administrarea Grădiniței cu Program Prelungit nr. 22 Botoşani 

14. Proiect de hotărâre privind prelungirea duratei unor contracte de închiriere - martie 
2024 

15. Proiect de hotărâre privind darea în folosință gratuită către Şcoala Gimnaziale nr. 12 a 
unui număr de 26 săli de clasă  

16. Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului local al Municipiul 
Botoşani nr. 28/31.01.2024 pentru aprobarea concesionării terenului de 349,00 m.p. 
aflat în str. Grăniceri nr. 38A, CF/NC51588, reprezentând teren necesar pentru 
realizarea obiectivului „concesionare teren, construire locuință P, magazie P – lucrări 
realizate fără autorizație de construire” 

17. Proiect de hotărâre privind inițierea procedurilor în vederea vânzării unui garaj, 
proprietate a Municipiului Botoşani 

18. Proiect de hotărâre privind declararea unor imobile ca bunuri aparținând domeniului 
privat de interes local al Municipiului Botoșani 

19. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației „Plan Urbanistic de Detaliu – str. 
Hatman Arbore nr. 1, CF/NC 57753“ în vederea realizării obiectivului „construire 
locuință P+1E și împrejmuire teren”       

20. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației „Plan Urbanistic de Detaliu – Str. 
Hatman Arbore nr. 66, CF/NC 66842“ în vederea realizării obiectivului „construire 
locuință unifamilială P+1E, anexă și împrejmuire” 

21. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației „Plan Urbanistic de Detaliu – Str. 
Tulbureni nr. 40E, CF/NC 70327“ în vederea realizării obiectivului „construire 
locuințe parter” 

22. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației „Plan Urbanistic de Detaliu – 
Aleea Mihail Sorbul nr. 1, CF/NC 70296“ în vederea realizării obiectivului „construire 
locuință P și împrejmuire teren” 

23. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației ,,Hărți Strategice de Zgomot” 
pentru municipiul Botoșani în vederea realizării obiectivului ,,Elaborare plan de 
acțiune destinat gestionării zgomotului și a efectelor cauzate de zgomot” 

24. Proiect de hotărâre privind aprobarea Procedurii de selecție și prioritizare a 
propunerilor de proiecte cuprinse în Strategia Integrată de Dezvoltare Urbană a 
Municipiului Botoșani pentru perioada 2021 - 2027 

25. Proiect de hotărâre privind constituirea comisiei de  evaluare/soluționare a 
contestațiilor  pentru procedura de  evaluare  a  celui de-al doilea an de management 
din  mandatul 2022 – 2026, al domnului Mirel Manea la conducerea Filarmonicii 
„George Enescu” Botoșani 

26. Proiect de hotărâre privind constituirea comisiei de  evaluare/soluționare a 
contestațiilor pentru procedura de  evaluare  a  celui de-al  treilea  an de management  
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din  mandatul 2021 – 2025 al domnului Alexandru Vasilachi la conducerea Teatrului 
„Mihai Eminescu”  Botoșani 

27. Proiect de hotărâre privind constituirea comisiei de  evaluare/soluționare a 
contestațiilor pentru procedura de  evaluare  a  celui de-al  treilea  an de management  
din  mandatul 2021 – 2025 al domnului Marius Petru Rogojinschi la conducerea 
Teatrului pentru Copii și Tineret „Vasilache”  Botoșani 

28. Proiect de hotărâre privind actualizarea componenței Comisiei locale de ordine publică 
a municipiului Botoşani 

29. Proiect de hotărâre pentru modificarea H.C.L. nr. 541/28.11.2023 privind aprobarea 
Organigramei, Statului de funcții și Regulamentului de Organizare și Funcționare ale 
Teatrului „Mihai Eminescu” Botoșani 

30. Proiect de hotărâre privind desemnarea a 2 consilieri locali care să facă parte din 
Comisia de evaluare a performanțelor profesionale individuale ale Secretarului general 
al Municipiului Botoșani, pentru anul 2023  

31. Raportul Primarului Municipiului Botoșani pe anul 2023. 
 
Completarea ordinii de zi este următoarea: 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea preţurilor locale ale energiei termice produse şi 
livrate consumatorilor casnici de către S.C. MODERN CALOR S.A. Botoşani  

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri și cheltuieli pe anul 2024 al 
S.C. „Modern Calor” S.A. Botoșani 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri și cheltuieli pe anul 2024 al 
S.C. „Locativa” S.A. Botoșani 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea Listei de investiții prioritare pentru „Proiectul 
regional de dezvoltare a infrastructurii de apă și apă uzată în județul Botoșani în 
perioada 2014 – 2020” 

5. Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentanților 
Municipiului Botoșani în Adunarea Generală a Acționarilor la S.C. MODERN 
CALOR S.A. Botoșani în vederea contractării unor credite pentru finanțarea 
proiectului „Realizare Parc fotovoltaic în incinta SC Modern Calor SA Botoșani” 

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea Indicatorilor de performanță financiară, 
nefinanciară și de guvernanță corporativă pentru anul 2024 la S.C. ELTRANS S.A. 
Botoșani 

7. Proiect de hotărâre privind aprobarea listei cu  firmele ce vor fi admise în Incubatorul 
de Afaceri  Botoşani – martie 2024 

8. Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii unui spațiu din cadrul unității de 
învățământ preuniversitar de stat Liceul „Alexandru cel Bun” Botoșani către Centrul 
de Consultanță și Studii Europene Galați 

9. Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii unui contract de închiriere pentru un 
spaţiu administrat de către S.C. Locativa S.A. Botoșani în clădirea situată în str. 
Săvenilor nr. 2-8 

10. Proiect de hotărâre privind preluarea terenului aferent obiectivului „Obor” din 
administrarea D.S.P. Botosani  

11. Proiect de hotărâre privind trecerea din domeniul privat al Municipiului Botoșani în 
domeniul public al Municipiului Botoșani al unui teren 
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12. Proiect de hotărâre privind darea în folosință gratuită către Şcoala Gimnazială nr.11 
Botoșani a unui număr de 26 săli de clase 

13. Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii Acordului de Parteneriat dintre UAT 
Municipiul Botoșani și Teatrul pentru copii și tineret „Vasilache” Botoșani având ca 
obiect derularea în parteneriat a Proiectului Cultural „Gala Teatrului Vasilache”, 
finanțat de către Ministerul Culturii   

14. Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii Acordului de Parteneriat dintre UAT 
Municipiul Botoșani, Fundația World Vision România și Liceul Pedagogic „Nicolae 
Iorga” Botoșani având ca obiect promovarea importanței strategice a educației timpurii 
pentru copii  

15. Proiect de hotărâre privind aprobarea reactualizării „Planului de analiză şi acoperire a 
riscurilor pe teritoriul Municipiului Botoşani” 

16. Prezentarea indicatorilor financiari stabiliți prin contractul de mandat al directorilor și 
a indicatorilor aprobați prin BVC aferent anului 2024 (anexa 1, 2) realizați de către 
S.C. MODERN CALOR S.A. Botoșani la data de 29.02.2024. 

 
Şedinţa este legal constituită. 
 
La lucrările ședinței participă 22 de consilieri locali în funcție, lipsind domnul 

consilier Marian Murariu.  
Sunt prezenți la ședință prin mijloace electronice domnii consilieri Cătălin Boboc și 

Călin George Bosovici, iar doamna consilier Dana Bețenchi se retrage de la ședință, din 
motive tehnice,  după aprobarea ordinii de zi. Prin urmare, la lucrările ședinței participă 21 de 
consilieri locali. 

 
Fiind supusă la vot solicitarea de învoire a domnului consilier Marian Murariu, aceasta 

a fost aprobată cu 22 de voturi pentru. 
 
Domnul președinte de ședință Mihail Gabriel Tanasă – rog președinții comisiilor 

de specialitate din cadrul Consiliului Local, să specifice, în ordine, dacă au fost emise avize 
pentru proiectele de hotărâre de pe ordinea de zi. Comisia 1? 

 
Domnul consilier Bogdan Ciprian Buhăianu – comisia 1, au fost emise.  
 
Domnul președinte de ședință Mihail Gabriel Tanasă – comisia 2? 
 
Domnul consilier Marcel Gheorghiță – au fost emise. 
  
Domnul președinte de ședință Mihail Gabriel Tanasă – comisia 3? 
 
Domnul consilier Andrei Amos – au fost emise. 
 
Domnul președinte de ședință Mihail Gabriel Tanasă – comisia 4? 
 
Doamna consilier Daniela Vicol – au fost emise. 
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Domnul președinte de ședință Mihail Gabriel Tanasă – comisia 5? 
 
Domnul consilier Marius Buliga – au fost emise. 
 
Domnul președinte de ședință Mihail Gabriel Tanasă – vom trece la aprobarea 

ordinii de zi, făcând precizarea înainte că proiectele de hotărâre cu numărul 24, 25, 26, 27 și 
30 au fost retrase de către inițiator. 

 
Fiind supusă la vot ordinea de zi (cu retragerea proiectelor de hotărâre nr. 24, 25, 26, 

27 și 30) împreună cu completarea aferentă, aceasta este aprobată cu unanimitate de voturi a 
consilierilor prezenți (22). 

 
Fiind ședință ordinară, se dă cuvântul domnilor consilieri pentru interpelările de la 

punctul 1 al ordinii de zi. 
 
Domnul consilier Maricel Corneliu Maxim –  observ că am primit un răspuns, 

urmare a interpelării mele pentru reparația străzii Pacea, dar, domnule primar, cred că era mai 
urgentă reparația tronsonului de la strada Sucevei la Manolești, unde observăm acolo că sunt 
niște degradări foarte mari ale covorului asfaltic și, dacă discutam despre segmentul George 
Enescu până la Sucevei, era vorba doar despre niște reparații, maxim 100 de metri pătrați de 
peticire, nu era nevoie să intervenim în la modul la care s-a intervenit acum.  

Un alt lucru ar fi legat de acei oameni care se întâlneau în zona Centru istoric și aveau 
niște animăluțe de companie pentru vânzare, pentru expunere, pentru schimb și așa mai 
departe. Înțeleg că nu se mai pot întâlni acolo și haideți să găsim o soluție prin care să creăm 
o zonă, o zonă închisă, care să fie avizată din punct de vedere veterinar, pentru că înțeleg că 
este o problemă legată de acest lucru și să găsim în zona ACR, poligon auto, o locație, o 
locație a municipalității pe care să o îngrădim, să punem niște utilități de apă, canalizare, 
energie electrică, să realizăm acolo câteva standuri, câteva locuri în care acești oameni să 
poată să își prezinte animăluțele la vânzare. Au porumbeii, au iepurași, au cățeii, nu vorbim 
despre animale mari pentru creștere și sacrificare. Mulțumesc mult!  

 
Doamna consilier Raluca Ștefania Curelariu – am să încep prin a vă întreba cărui 

fapt datorăm lipsa live-ului din ședințele de Consiliu Local, după 4 ani de zile în care au fost 
date live interpelările și prima parte a ședinței, observăm că e a doua la care primăria decide 
să dea live doar bucata de ședință pe care o coafează. Și întreb și eu ce s-a întâmplat? Avem 
probleme tehnice, avem nevoie de o investiție ca să putem să dăm ședința de consiliu live în 
continuare pe pagina primăriei, așa cum facem de 4 ani de zile? Dacă aveți nevoie de suport, 
vă garantez că vă putem ajuta. Drept dovadă, astăzi am să o dau eu live, ca să nu mai avem 
probleme până vă rezolvați situația tehnică.  

Mai departe, aș vrea să vă întreb când primesc și eu răspunsul legat de Grădinița 22 și 
de ce se întâmplă acolo, că am primit un răspuns legat de ce a făcut Direcția de Sănătate 
Publică la Grădinița 22, dar eu v-am întrebat ce faceți dumneavoastră cu Grădinița 22, nu 
Direcția de Sănătate Publică, și aș aprecia foarte mult un răspuns conform legislației în 
vigoare, dacă mai contează.  
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Am remarcat că după 3 ani și un pic ați reușit să scoateți acele refugii de care vorbiți 
de 8, de 8 ani și dacă tot le-ați scos, le și asfaltăm sau?  

 
Domnul consilier Cătălin Mugurel Flutur – în primul rând, am votat ordinea de zi 

fără a primi nici un fel de explicație, de ce au fost scoase acele proiecte de pe ordinea de zi. 
Aș putea să întreb de ce s-au scos acele proiecte de pe ordinea de zi? Vă spun eu, dacă n-aveți 
răspunsul: cum nu ați fi făcut majoritatea și nu ar fi, nu, ar fi fost votate, dar în comisiile 
respective ar fi intrat oameni care sigur chiar analizau corect ce s-a întâmplat la instituțiile de 
cultură în acești patru ani. Domnule primar, în 2019 ați avut patru interpelări, așa cum vă 
interpelează eu pe dumneavoastră acuma, și în 2020, cinci interpelări, și erați foarte îngrijorat 
de soarta Spitalului de Boli Paliative. Spitalul era ridicat, mai trebuiau câteva retușuri, v-am 
explicat și atunci când nu am reușit să fac. Îmi cer scuze, trebuia să mă străduiesc mai mult. 
Deci nouă interpelări, cu grija dumneavoastră față de Spitalul de Boli Paleative. Acum au 
trecut 4 ani, 4 ani și nu s-a mai întâmplat nimic, nimic la acel spital. N-am reușit să-l punem 
în funcțiune după patru ani, în condițiile în care el era finalizat în proporție de 90%. 

La fel, o să vă spun, domnule primar, că în 2019 mi-ați făcut trei interpelări și în 2020, 
șapte interpelări în care erați foarte îngrijorat de faptul că blocurile sociale din cartierul 
Cișmea, care erau ridicate, dar că n-am fost eu în stare să le termin. Și chiar erați indignat că 
n-am fost în stare să termin acele blocuri. Vă spun, încă o dată, au trecut patru ani și sunt fix 
în aceeași stare ca acum patru ani. De asemenea, aveam și eu aceeași interpelare ca doamna 
Curelariu vis-a-vis de multitudinea de interpelări și de întrebări și de declarații publice pe care 
le-am primit tot în anii 2019 și mai ales în 2020, pentru că a fost un an electoral, vis-a-vis de 
refugiile respective, care, din păcate, chiar dacă au început să se scoată în momentul de față, 
între timp am avut foarte multe evenimente nefericite, foarte multe accidente în zona acelor 
refugii ale stațiilor, da, tocmai. 

Acum ajungem la interpelarea cu tramvaiele și foarte bine că mi-ați adus aminte, dar 
mi-am adus eu aminte. Săreau tramvaiele, și acolo au fost chiar foarte multe interpelări și 
aveați mare, mare dreptate. Am zis, cum facem? Găsim o soluție. Vă spun că după 4 ani am 
rămas cu aceleași nouă autobuze, pardon, ați mai luat două, pe care le-am adus atunci, ca să 
nu sară tramvaiele, au mai venit două, stăm în 11 autobuze și alea de atunci, nu s-a mai 
întâmplat nimic nici cu tramvaiul.  

 
Domnul consilier Bogdan Ciprian Buhăianu – dumneavoastră vă doriți tramvaie în 

continuare? 
 
Domnul consilier Cătălin Mugurel Flutur –  eu obținusem 80 de milioane de euro 

pentru tramvai,, dumneavoastră n-ați înlocuit cu nimic în patru ani, asta încerc să vă spun. Ați 
renunțat la un proiect, la bani pe care noi i-am atras, ați renunțat la acel proiect. Mai mult 
decât mine, dar nu vă înscrieți la cuvânt? 

 
Domnul președinte Mihail Gabriel Tanasă – domnule consilier, nu credeți că ar fi 

mai oportun să discutăm la bugetul Eltransului despre toate aceste puncte? 
 
Domnul consilier Cătălin Mugurel Flutur – la bugetul Eltransului oricum eram 

pregătit să discut foarte mult. Da, mulțumesc frumos de sfat. Deocamdată, deocamdată atât 
mai sunt, mai sunt două luni în care o să pun interpelări, după aia o să primesc interpelări.  
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Domnul consilier Eugen Cristian Țurcanu – am și eu câteva interpelări de făcut. 
Acum o lună i-am solicitat domnului Tanasă lista cu autovehicule de la Urban Serv, este așa 
greu să transmiți numerele de înmatriculare ale acestor mașini? Sau este o informație 
clasificată? A trecut o lună, nu ați binevoit să-mi dați o banală listă cu câteva numere de 
autovehicule. Repet această interpelare și vă solicit public să-mi dați numărul de înmatriculare 
a acestora. 

O altă interpelare a mea este următoarea: în data de 21 martie, domnule Cosmin, în 
cadrul campaniei electorale a dumneavoastră, ați organizat o conferință de presă într-un 
autoturism negru marca Mercedes. Cui aparține acest autoturism? Vă rog să-mi dați răspunsul 
astăzi și nu la Paștele cailor, în scris, stimați colegi.  

O altă interpelare este, citez din caietul de sarcini, teoria spune că bulbii de lalele, an 
de an trebuie scoși, uscați și replantați în alte locuri. Numai că replantarea pe locul inițial se 
face o dată la doi-patru ani. Citat din documentul Registru la Primărie, nr. 29216/25.11.2022, 
Ofertă ANISA Design S.R.L. pentru proiectul „Reabilitare și modernizare spațiu verde 
Bulevardul Mihai Eminescu, tronson Liceul de Artă „Ștefan Luchian” - Liceul „Grigore 
Antipa””.  

De ce nu a respectat Primăria indicația tehnologică privind scoaterea anuală a bulbilor 
de lalele pentru a proteja o investiție de 43.500 lei fără TVA? Ce măsuri au luat pentru tragere 
la răspundere a vinovaților? Aș dori și aici răspuns de urgență la această interpelare.  

O altă interpelare este Direcția Impozite și Taxe Locale Botoșani, începând cu data 15 
martie 2024, transmite contribuabililor, odată cu anunțul de executare silită, un document 
electoral clar, care poartă semnătura primarului în funcție. Care este temeiul legal de 
modificare a atribuțiilor Direcției Impozite și Taxe Locale Botoșani prin adăugarea unei 
atribuții suplimentare, transmiterea de mesaje ale primarului. În cazul în care nu există un 
temei legal, cine a decis ca aceste mesaje să fie trimise și cine suportă cheltuielile cu editarea, 
printare și transmitere a acestor documente? Aș dori să ne dați răspunsul chiar în această 
ședință cu privire la acest subiect. 

O altă interpelare a mea este despre mesajele transmise în 13 septembrie 2020 a 
domnului Cosmin Andrei, candidat la Primăria Botoșani, care spunea: „Îi solicit public 
domnului, lui Flutur Cătălin, să declare public dacă susține pachetul social Gabriela Firea la 
Botoșani. Și aici enumere câteva din marele pachet al domnului Cosmin Andrei: Materna 
Botoșani, să susțină mămicile cu 1500 lei cu vouchere, Medici pentru Botoșani, Mame 
Sănătoase în Botoșani, Nou născut în Botoșani, Familie nouă în Botoșani, O șansă pentru 
fiecare  

  
Domnul președinte de ședință Mihail Gabriel Tanasă – aici vorbiți despre 

administrație. Sunteți în ședință în Consiliul Local, vă rog frumos. 
 
Domnul consilier Eugen Cristian Țurcanu – Zâmbet sănătos în Botoșani, Vedere 

sănătoasă în Botoșani, Auz sănătos (asta am adăugat-o eu). Siguranța elevilor din Botoșani. 
 
Domnul președinte de ședință Mihail Gabriel Tanasă – vă rog să vă limitați strict 

la atribuțiile dumneavoastră de consilier local, membru în Biroul Municipal al Partidului 
Național Liberal sunteți pe strada Teatrului, și aici sunteți în ședința de Consiliu Local. 
Reveniți-vă, pentru că ați luat-o pe căi greșite, reveniți la buna credință și faceți administrație, 
nu politică.  
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Domnul consilier Eugen Cristian Țurcanu – citez: „deci, domnule Flutur, am 
înțeles că Parcul Cornișa a fost făcut de vreo trei-patru primari până să-l inaugurați 
dumneavoastră. Dar ce urmează? Fiți bărbați și spuneți clar dacă veți susține pachetul social 
Gabriela Firea la Botoșani”, a concluzionat Cosmin Andrei. 

Ați susținut pachetul Firea? Ați susținut pachetul Firea, domnule Cosmin Andrei?  
 
Domnul președinte de ședință Mihail Gabriel Tanasă – liniște, liniște. Da. Liniște 

imediat. Vă dau imediat cuvântul, domnule consilier, că vorbiți numai aberații. 
 
Domnul consilier Eugen Cristian Țurcanu – pe 13 septembrie 2020, O locuință 

modernă pentru fiecare botoșănean, apartamente A.N.L. și terenuri pentru tineri., locuințe 
pentru specialiști, Blocuri izolate termic. Unde sunt aceste blocuri? Pentru specialiști, pentru 
profesori? Unde sunt toate aceste apartamente A.N.L. pentru fiecare botoșănean, domnule 
Cosmin Andrei?   

 
Domnul președinte de ședință Mihail Gabriel Tanasă – o să rog pe toți ceilalți 

colegi, fac un apel la bunăvoința dumneavoastră și la stimații reprezentanți ai presei. Nu 
încurajați, transmitem mesaje politice în interiorul Consiliului Local. Declarațiile politice le 
facem la sediul de partid.  

 
Domnul consilier Marius Petru Rogojinschi – ieri s-a sărbătorit pe plan mondial o 

zi care se face remarcată din an în an, din ce în ce mai pregnant, este Ziua Mondială a 
Teatrului. Mulțumesc, în numele celor două colective ale celor două teatre pe care le 
administrăm, pentru sprijinul, susținerea dumneavoastră, actualii edili ai municipiului, 
stimații consilieri actuali, cât și cei care au fost înainte, pentru faptul că aceste două instituții 
există și mai și performează.  

Și aș face un post scriptum că mi-a rămas cifra aceea de 80 de milioane de euro, 
domnule Flutur, care s-au pierdut, domnule primar Flutur, dar s-au pierdut 5 milioane de euro 
pentru reabilitarea Teatrului.  

 
Doamna consilier Raluca Ștefania Curelariu – ia să fiu un pic mai practică, rog un 

răspuns în scris. Vreau să știu numărul de beneficiari din ultimii 4 ani a următoarelor 
programe, în calitate de consilier local al municipiului Botoșani: Materna Botoșani, Medici 
pentru Botoșani, Mame sănătoase în Botoșani, Nou născut în Botoșani, Familie nouă în 
Botoșani, O șansă pentru fiecare cuplu, Zâmbet sănătos în Botoșani, Vedere sănătoasă în 
Botoșani, Siguranța elevilor din Botoșani, Rechizite pentru elevii botoșăneni, O șansă 
familiilor monoparentale, Educație inteligentă în școli moderne. Rog o listă cu numărul de 
beneficiari ai fiecărui din acest program. vă rog frumos că îmi este necesar în exercitarea 
mandatului.  

 
Domnul președinte de ședință Mihail Gabriel Tanasă – de unde le citiți? De unde 

le citiți, doamna consilier?  
 
Domnul consilier Bogdan Ciprian Buhăianu – cu PNL-ul împreună. Îmi cer scuze, 

am greșit din nou. Încerc să mă abțin.  
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Doamna consilier Cătălina Camelia Lupașcu – nu ar trebui să se supere nimeni în 
momentul în care este întrebat ce s- a întâmplat și care sunt rezultatele unor programe inițiate 
la un moment dat, propuse cetățenilor municipiului Botoșani și care nu s-au întâmplat. Cred 
că ar trebui, pur și simplu, să răspundem de ce nu s-a putut, să fim onești, și să nu sărim 
asupra celui care pune asemenea întrebări, fiindcă, iată, și eu aș putea să întreb unde sunt 
tabletele care au fost promise elevilor, cred că în primele două zile de mandat; atunci chiar a 
ieșit domnul primar și-mi aduc aminte că a ieșit domnul primar și a spus că s-a depus 
proiectul privitor la dotarea școlilor și a fiecărui elev în parte cu tablete.  

Nu trebuie să ne supărăm, oameni buni, fiindcă a recunoaște că nu ai reușit să faci 
ceva nu e neapărat o slăbiciune, ci este un moment în care conștientizezi ce poți și ce nu poți 
să faci. Și nu înțeleg, nu înțeleg atitudinea dumneavoastră. 

 
Domnul președinte de ședință Mihail Gabriel Tanasă – și ați întrebat? Adică 

trebuie să vă răspundem? 
 
Doamna consilier Cătălina Camelia Lupașcu – vă rog frumos să mă lăsați?  
 
Domnul președinte de ședință Mihail Gabriel Tanasă – ați întrebat sau nu? 
 
Doamna consilier Cătălina Camelia Lupașcu – da, am făcut o întrebare, nu o 

înțelegeți. Dacă nu înțelegeți, mai repet. 
 
Domnul președinte de ședință Mihail Gabriel Tanasă – dar de două ori, vă rog. 

Dacă ieșim constructiv de aici ați văzut și diferențe de interpelare de la domnul consilier 
Țurcanu la domnișoara Curelariu? Parcă e alt nivel.  

 
Doamna consilier Cătălina Camelia Lupașcu – dumneavoastră sunteți președinte de 

comisii să faceți aprecieri privitoare la felul în care vorbește un consilier local? Cred că vă 
depășiți atribuțiile. 

Nu pot să fac lucrul ăsta, deși, la un moment dat cineva m a acuzat că l-am bătut, 
acum nu știu câți ani. Să revenim la ordinea de zi și la sesiunea de interpelări.  

La interpelări avem și dreptul să facem declarații politice, așadar acceptați acest lucru, 
fiindcă așa scrie în regulamentul nostru de organizare și funcționare.  

 
Domnul președinte de ședință Mihail Gabriel Tanasă – deci recunoașteți că sunt 

declarații politice?  
 
Doamna consilier Cătălina Camelia Lupașcu – deci, repet încă o dată este dreptul 

nostru, al consilierilor locali. Vă spun foarte sincer, n-am fost președinte de comisie, v-am 
votat pe dumneavoastră, dar asta nu înseamnă că dacă sunteți a doua oară președinte de 
consiliu, trebuie să bateți. 

 
Domnul președinte de ședință Mihail Gabriel Tanasă – de ședință. 
 
Doamna consilier Cătălina Camelia Lupașcu – puteți foarte bine să scoateți din sală 

pe colegul dumneavoastră care întrerupe pe ceilalți colegi. Spor la treaba.  
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Domnul consilier Eugen Cristian Țurcanu – vă rog, domnule primar, să-mi dați 

lista tuturor festivalurilor și a sumelor cheltuite din septembrie 2020 până în prezent, ținând 
cont, ținând cont că pe 6 martie 2020, citez „din marfa clientului” ați declarat că „Botoșaniul 
are nevoie de mai multe străzi asfaltate și de mai puține festivaluri”. Aștept, vă rog, să-mi dați 
lista cu toate sumele alocate festivalurilor, și din sponsorizări, alea legale,  pe care le-ați 
înregistrat și să-mi răspundeți la această întrebare: ce puteați să faceți cu banii pe care i-ați 
aruncat, cu milioanele de lei în festivaluri și nu ați asfaltat străzile din Botoșani?  

 
Domnul Primar Cosmin Ionuț Andrei – o să încerc să răspund interpelărilor 

dumneavoastră, dar țin să precizez că o parte sunt declarații politice, spiritele s-au încins, 
înțeleg acest aspect, suntem în pragul campaniei electorale și nu știu dacă am cum să abordez 
toate subiectele pe care le-ați ridicat dumneavoastră, seamănă, așa cu o conferință de presă la 
partid, lucru care e cel puțin penibil, mi-e și rușine de colegii noștri care au venit să discute 
aici aspecte administrative, asistă la tot circul ăsta, cu dați-mi, dați-mi, dați-mi, informații care 
sunt publice, le cunoașteți, numere de înmatriculare, mărimea de la pantof, dioptrii, ce mai 
cereți? Mă rog, și aceste informații la care dumneavoastră aveți acces și le cereți cu aplomb în 
Consiliul local, trebuiesc ele filtrate, adică dați-mi mai lipsește, mă rog, detalii derizorii. Un 
singur aspect, aș vrea să răspund aspectelor serioase, că declarații politice sau ironii din astea 
pietrele vă mai lipsesc și crucea așa să fiți fericit că va ieși și din Consiliul Local.  

Îi spun domnului Maxim că trebuia să începem de undeva cu reabilitarea Șoselei de 
centură ocolitoare a municipiului Botoșani, Șoselei de centură, nu ocolitoare. Și am început 
din strada Viilor, pentru că acolo am scos dalele de tramvai, era o continuare firească. Avem 
în plan și tronsonul la care faceți dumneavoastră referire, Pacea Manolești, Sucevei, 
Manolești, dar în prima etapă, să finalizăm, să facem un calcul, să vedem situația financiară 
cu acest prim tronson pe care mi l-au cerut botoșănenii pe care l-ați cerut dumneavoastră și 
care va fi gata într-o săptămână, două, estimez eu.  

În ceea ce privește târgul de animăluțe, așa cum frumos l-ați descris dumneavoastră, 
trebuie să înființăm un alt obor, pentru că legislația ne pune în sarcină o serie de obligații, de 
la medic veterinar, container, fluxuri și așa mai departe. Am avut o discuție chiar aici, în 
Consiliul Local, cu reprezentanții celor care vând animale și le-am dat câteva sugestii, astfel 
încât să fie într-un cadru legal, le-au înțeles, dar ceea ce fac dumnealor să știți că este în 
continuare criticat de către cetățeni, în Centrul istoric, Pietonalul Transilvaniei și acest lucru 
s-a materializat într-o serie de petiții trimise direct la Poliția Locală, Poliția Locală, care a luat 
măsuri. Acum, cât este de potrivit sau nu sau ce sprijin ar trebui noi, consilierii locali sau 
aparatul administrativ, să încurajăm acest târg? Rămâne de discutat, poate găsim o soluție. 
Le-am sugerat la ACR, acolo fiind și o proprietate a Primăriei, dar în administrarea 
Automobil Club Român.  

Domnișoarei Curelariu ce să i răspund? Beneficiarii,  ea citit din programul meu 
politic și să vă dau dumneavoastră explicații. Le voi da, dar în fața cetățenilor. Dacă ați fi avut 
o manieră constructivă, decentă. Vă răspund acum, de ce mă întrerupeți, eu v-am întrerupt? 
Mă lăsați să vă răspund? Puteți continua și live-ul, nu am nicio problemă. Deci îmi citiți din 
programul meu electoral și mă trageți la răspundere. Aici, v-am spus, vă lipsesc pietrele, 
crucile, ca să mă criticați. Eu voi răspunde în fața cetățenilor și o voi face foarte simplu. O voi 
face prin vot, nu dumneavoastră cu beneficiarii. În calitate de consilier local, dumneavoastră 
puteți cere orice, asta nu înseamnă că eu sunt obligat să vă răspund.  
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Și, dacă îmi permiteți să vă răspund la câteva interpelări care pot părea serioase, deși 
au o vădită tentă politică, vă spun așa: am terminat lucrările de la Grădinița 22; pentru 
refugiile pe care le-am dezafectat, așteptăm o vreme prielnică pentru că avem de turnat un 
strat special de asfalt, ultimul strat. Se poate circula pe în locul unde au fost aceste refugii, 
lucru pe care îl vom face, probabil, săptămâna viitoare. Nu mai vad nimic serios aici notat, vă 
răspund în alt context, dacă va fi cazul.  

Domnului Flutur îi spun că am retras proiectele de pe ordinea de zi pentru a da 
posibilitatea și colegilor care nu sunt prezenți aici să voteze, pentru că nu avem o clarificare în 
ceea ce privește votul secret electronic, nu avem nicio clarificare în lege, probabil lucrurile se 
vor conforma pentru următorul mandat și îmi doresc să putem vota secret și de la distanță. V-
am întrerupt, domnule Flutur? Haideți, dați dovadă de un pic de decență. Bun, vreți să nu vă 
mai răspund, dar nu facem dialog, ne certăm ca la piață. Dați-mi voie să vă răspund pe scurt. 
Eu v-am ascultat, mă uit la minutele astea aici, vorbiți 10-12 minute, bateți câmpii, lăsați-mă 
să vă spun pe scurt ce am de spus și după aia...  

Bun, îmi spuneți de câteva lucrări care nu s-au finalizat? Eu vă spun că aceste lucrări, 
cum ar fi Spitalul de Boli Paliative, blocurile sociale, Teatrul „Mihai Eminescu” și blocurile 
de pe Șoseaua Iașului au numitor comun firma Victor Construct, pe care n-am adus o eu, n-
am semnat eu contractele, care ne-a lăsat un dezastru. Lucrări nefinalizate: locuințele sociale 
nu au fost finalizate, Teatrul „Mihai Eminescu”, nefinalizat, lucrările de la A.N.L. Șoseaua 
Iașului, cu probleme nu pot fi recepționate, iar Spitalul de Boli Paliative, cum spuneți 
dumneavoastră, realizat în procent de 90%, nu poate fi recepționat, pentru că: s-a înlocuit 
termoizolația din vată bazaltică în polistiren, ușile nu erau conforme, lifturile nu funcționau, 
instalațiile de gaze medicale nu erau conforme, iar colegii care au făcut recepția, nu din 
Primăria Botoșani, de la ISC, de la C.N.I., nu au putut semna recepția. Cine a semnat 
contractul de lucrări cu această firmă, care peste tot unde a fost, a lăsat numai belele, în 
Primăria Botoșani, care a fost reabilitată cu aceeași firmă sunt o serie de probleme. 
Dumneavoastră ați semnat contractele. Am încercat să reparăm și, în mare parte, am reușit 
acest lucru. Blocurile sociale sunt gata, lucrăm la utilități. Lucrările sunt finalizate la 
locuințele propriu-zise. La Teatrul „Mihai Eminescu” lucrările decurg într-un ritm care mă 
mulțumește și voi invita reprezentanții presei să arătăm botoșănenilor care este stadiul.  

Cam acestea sunt lucrurile și de asta sunt întârziate. Noi am avut în sarcina primăriei 
realizarea utilităților la paliative, lucru pe care trebuia să îl faceți dumneavoastră, nu l-ați 
făcut, l- am făcut în acest mandat, le-am finalizat și avem recepția făcută. Acest aspect 
determină finalizarea lucrărilor, recepția lucrărilor, nu fotografii cu procente aruncate. Am 
făcut recepția lucrărilor, dar spitalul nu ne este transmis de CNI pentru că nu se poate 
recepționa.  

Domnului Țurcanu nu am ce să îi răspund. Documentele de la Taxe și Impozite locale, 
vă explic, scrie în Codul administrativ că primarul trebuie să transmită cetățenilor raport de 
activitate, ce a făcut cu banii și acesta este un raport de activitate. Nu știu exact articolul, cred 
că îl veți găsi dacă veți citi; seriile de șasiu și celelalte aspecte nu vreau să le mai enumăr, le 
puteți cere în continuare. Asta nu mă face pe mine, nu mă obligă să vă răspund, cum spuneți, 
cu aplomb, în această ședință. Ei bine, nu. 

 
Domnul consilier Cătălin Mugurel Flutur – domnule Primar, eu vreau să vă spun că 

o ședință, dacă sunt 12 consilieri în sală, se poate vota. Ați scos trei sau patru puncte de pe 
ordinea de zi, câte ați scos, exact pentru că votul nu v-ar fi convenit. Doi. Aveți dreptate în tot 
ceea ce spuneți, îmi asum orice responsabilitate vis-à-vis de lucrurile alea, dar a trecut un 
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mandat, patru ani. Cum, după patru ani nu terminăm ceva ce s-a făcut? Domnule Rogojinschi, 
cei patru ani o să îi controlez foarte bine, ce ați făcut la Teatru, vă garantez că o să controlez 
foarte bine și știu exact ce ați făcut acolo. 

 
Notă: Doamna consilier Dana Bețenchi se retrage de la ședință, din motive tehnice.  
 
Procesul verbal de la punctul 2 de pe ordinea de zi a fost aprobat cu unanimitate de 

voturi a consilierilor prezenți (21). 
 
Punctul 3 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea organizării în 

perioada 9-12 mai 2024 a evenimentului „Zilele Municipiului Botoşani” – este avizat 
favorabil de comisiile de specialitate nr. 1, nr. 4 și nr. 5. 
 
 Doamna consilier Raluca Ștefania Curelariu – am un amendament la acest punct de 
pe ordinea de zi și la acest proiect de hotărâre, cum nu facem festival în post, vă propun să nu 
facem festival nici în campanie. Amendamentul meu vizează modificarea datei de desfășurare 
a festivalului, în weekendul 14-16 iunie, după ce se termină alegerile pentru care intrăm în 
campanie, e fix în data pe care ați propus-o dumneavoastră, de organizare a festivalului. Nu 
facem festival în post, nu facem festival în campanie, facem festival și bucurăm botoșănenii 
după ce se termină mascarada cu alegerile. Vă rog frumos să supuneți la vot amendamentul 
propus.  
 
 Domnul președinte de ședință Mihail Gabriel Tanasă – să înțeleg că ați propus un 
amendament cu datele…? 
 
 Doamna consilier Raluca Ștefania Curelariu -  - 14-16 iunie. 
 
 Domnul președinte de ședință Mihail Gabriel Tanasă – ok, mai este cineva care 
mai vrea să facă un amendament politic? 
 
 Fiind supus la vot amendamentul doamnei consilier Raluca Ștefania Curelariu, acesta 
este respins cu 11 voturi pentru, 5 voturi împotrivă (doamna consilier Daniela Vicol și domnii 
consilieri Bogdan Ciprian Buhăianu, Călin George Bosovici, Marius Petru Rogojinschi și 
Miluță Timofti) și 5 abțineri (doamna consilier Silvia Carmen Diaconu și domnii consilieri 
Marius Buliga, Petru Taielup, Mihail Gabriel Tanasă și Constantin Liviu Toma). 
 

Fiind supus la vot proiectul de hotărâre, acesta este respins cu 11 voturi pentru, 4 
voturi împotrivă (doamna consilier Cătălina Camelia Lupașcu și domnii consilieri Daniel 
Botezatu, Cătălin Mugurel Flutur și Eugen Cristian Țurcanu) și 7 abțineri (doamnele consilier 
Raluca Ștefania Curelariu și Ada Alexandrina Macovei și domnii consilieri Andrei Amos, 
Cătălin Boboc, Marcel Gheorghiță, Maricel Corneliu Maxim și Paul Octav). 

 
Punctul 4 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea unor măsuri 

pentru implementarea Programului național „Masă sănătoasă” elevilor Școlii Gimnaziale nr. 
12 Botoșani și ai Liceului cu Program sportiv Botoșani, pentru anul 2024 – este avizat 
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favorabil de comisiile de specialitate nr. 1, nr. 4 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la 
vot, acesta este aprobat cu unanimitate de voturi a consilierilor prezenți (21). 

 
Punctul 5 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de 

venituri și cheltuieli pe anul 2024 al S.C. „Urban Serv” S.A. – este avizat favorabil de 
comisiile de specialitate nr. 1 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este 
aprobat cu 18 voturi pentru și 2 abțineri (doamna consilier Ada Alexandrina Macovei și 
domnul consilier Eugen Cristian Țurcanu) – nu participă la vot domnul consilier Mihail 
Gabriel Tanasă. 

 
Punctul 6 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de 

venituri și cheltuieli pe anul 2024 al S.C. „Eltrans” S.A. – este avizat favorabil de comisiile 
de specialitate nr. 1 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat cu 
12 voturi pentru și 9 abțineri (doamnele consilier Cătălina Camelia Lupașcu și Ada 
Alexandrina Macovei și domnii consilier Cătălin Boboc, Daniel Botezatu, Cătălin Mugurel 
Flutur, Maricel Corneliu Maxim, Paul Octav și Eugen Cristian Țurcanu). 
 

Punctul 7 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind inițierea demersurilor în 
vederea vânzării către chiriaș a unei locuinţe - apartament construit din fondurile statului, 
proprietate privată a Municipiului Botoşani şi administrată de către S.C. Locativa S.A. 
Botoșani – martie 2024 – este avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5, 
nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat cu 20 de voturi pentru – lipsește 
din sală la momentul votării domnul consilier Cătălin Mugurel Flutur. 

 
Punctul 8 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind concesionarea prin 

licitaţie publică deschisă a unui teren aparţinând domeniului privat al Municipiului Botoşani 
în suprafaţă de 4464,00 m.p., situat în municipiul Botoşani, str. Peco F.N. – este avizat 
favorabil de comisiile de specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la 
vot, acesta este aprobat cu 17 voturi pentru și 4 abțineri (doamna consilier Raluca Ștefania 
curelariu și domnii consilieri Marcel Gheorghiță și Eugen Cristian Țurcanu) – lipsește din sală 
la momentul votării domnul consilier Cătălin Mugurel Flutur. 

 
Punctul 9 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind acceptarea unor donaṭii 

constând în teren cu destinația cale de acces/drum – martie 2024 – este avizat favorabil de 
comisiile de specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta 
este aprobat cu 20 de voturi pentru – lipsește din sală la momentul votării domnul consilier 
Cătălin Mugurel Flutur. 

 
Punctul 10 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea prețurilor de 

vânzare pentru locuinṭe ANL - martie 2024 – este avizat favorabil de comisiile de specialitate 
nr. 1, nr. 3 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat cu 20 de 
voturi pentru – lipsește din sală la momentul votării domnul consilier Cătălin Mugurel Flutur. 

 
 Punctul 11 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea inițierii 
procedurilor pentru modificarea unui contract de vânzare-cumpărare pentru o locuinţă – este 
avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind 
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supus la vot, acesta este aprobat cu 20 de voturi pentru – lipsește din sală la momentul votării 
domnul consilier Cătălin Mugurel Flutur. 
 

Punctul 12 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind prelungirea duratei unor 
contracte de concesiune - martie 2024 – este avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 1, 
nr. 3 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat cu 15 voturi pentru, 
4 voturi împotrivă (doamna consilier Cătălina Camelia Lupașcu și domnii consilieri Andrei 
Amos, Daniel Botezatu și Cătălin Boboc) și 2 abțineri (doamna consilier Raluca Ștefania 
Curelariu și domnul consilier Paul Octav). 

 
 Punctul 13 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea transmiterii 
Creșei cu Program Prelungit „Happy” în administrarea Grădiniței cu Program Prelungit nr. 
22 Botoşani – este avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5, nu prezintă 
discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat cu unanimitate de voturi a consilierilor 
prezenți (21). 

 
Punctul 14 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind prelungirea duratei unor 

contracte de închiriere - martie 2024 – este avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 1, 
nr. 3 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat cu unanimitate de 
voturi a consilierilor prezenți (21). 

 
Punctul 15 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind darea în folosință 

gratuită către Şcoala Gimnaziale nr. 12 a unui număr de 26 săli de clasă – este avizat 
favorabil de comisiile de specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la 
vot, acesta este aprobat cu unanimitate de voturi a consilierilor prezenți (21). 

 
Punctul 16 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii 

Consiliului local al Municipiul Botoşani nr. 28/31.01.2024 pentru aprobarea concesionării 
terenului de 349,00 m.p. aflat în str. Grăniceri nr. 38A, CF/NC51588, reprezentând teren 
necesar pentru realizarea obiectivului „concesionare teren, construire locuință P, magazie P 
– lucrări realizate fără autorizație de construire” – este avizat favorabil de comisiile de 
specialitate nr. 1, nr. 2 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat cu 
18 voturi pentru și 3 abțineri (doamna consilier Raluca Ștefania Curelariu și domnii consilieri 
Marcel Gheorghiță și Eugen Cristian Țurcanu). 

 
Punctul 17 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind inițierea procedurilor în 

vederea vânzării unui garaj, proprietate a Municipiului Botoşani – este avizat favorabil de 
comisiile de specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta 
este aprobat cu 19 voturi pentru și 2 abțineri (doamna consilier Raluca Ștefania Curelariu și 
domnul consilier Marcel Gheorghiță). 

 
Punctul 18 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind declararea unor imobile 

ca bunuri aparținând domeniului privat de interes local al Municipiului Botoșani – este avizat 
favorabil de comisiile de specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la 
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vot, acesta este aprobat cu 20 de voturi pentru și 1 abținere (doamna consilier Raluca Ștefania 
Curelariu). 

 
Punctul 19 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației 

„Plan Urbanistic de Detaliu – str. Hatman Arbore nr. 1, CF/NC 57753“ în vederea realizării 
obiectivului „construire locuință P+1E și împrejmuire teren” – este avizat favorabil de 
comisiile de specialitate nr. 2 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este 
aprobat cu 19 de voturi pentru și 1 abținere (doamna consilier Raluca Ștefania Curelariu) – 
lipsește din sală la momentul votării domnul consilier Marius Petru Rogojinschi.       

 
Punctul 20 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației 

„Plan Urbanistic de Detaliu – Str. Hatman Arbore nr. 66, CF/NC 66842“ în vederea 
realizării obiectivului „construire locuință unifamilială P+1E, anexă și împrejmuire” – este 
avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 2 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la 
vot, acesta este aprobat cu 20 de voturi pentru – lipsește din sală la momentul votării domnul 
consilier Marius Petru Rogojinschi.       

 
Punctul 21 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației 

„Plan Urbanistic de Detaliu – Str. Tulbureni nr. 40E, CF/NC 70327“ în vederea realizării 
obiectivului „construire locuințe parter” – este avizat favorabil de comisiile de specialitate 
nr. 2 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat cu unanimitate de 
voturi a consilierilor prezenți (21). 

 
Punctul 22 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației 

„Plan Urbanistic de Detaliu – Aleea Mihail Sorbul nr. 1, CF/NC 70296“ în vederea realizării 
obiectivului „construire locuință P și împrejmuire teren” – este avizat favorabil de comisiile 
de specialitate nr. 2 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat cu 
unanimitate de voturi a consilierilor prezenți (21). 

 
Punctul 23 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației 

,,Hărți Strategice de Zgomot” pentru municipiul Botoșani în vederea realizării obiectivului 
,,Elaborare plan de acțiune destinat gestionării zgomotului și a efectelor cauzate de zgomot” 
– este avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 2 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind 
supus la vot, acesta este aprobat cu 19 voturi pentru și 2 abțineri (doamna consilier Raluca 
Ștefania Curelariu și domnul consilier Eugen Cristian Țurcanu). 

 
Punctul 24 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea Procedurii de 

selecție și prioritizare a propunerilor de proiecte cuprinse în Strategia Integrată de 
Dezvoltare Urbană a Municipiului Botoșani pentru perioada 2021 - 2027 – retras. 

 
Punctul 25 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind constituirea comisiei de  

evaluare/soluționare a contestațiilor  pentru procedura de  evaluare a celui de-al doilea an de 
management din mandatul 2022-2026, al domnului Mirel Manea la conducerea Filarmonicii 
„George Enescu” Botoșani – retras. 
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Punctul 26 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind constituirea comisiei de  
evaluare/soluționare a contestațiilor pentru procedura de evaluare a celui de-al treilea an de 
management din mandatul 2021-2025 al domnului Alexandru Vasilachi la conducerea 
Teatrului „Mihai Eminescu” Botoșani – retras. 

 
Punctul 27 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind constituirea comisiei de  

evaluare/soluționare a contestațiilor pentru procedura de  evaluare  a  celui de-al  treilea  an 
de management  din  mandatul 2021 – 2025 al domnului Marius Petru Rogojinschi la 
conducerea Teatrului pentru Copii și Tineret „Vasilache”  Botoșani – retras. 

 
Punctul 28 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind actualizarea 

componenței Comisiei locale de ordine publică a municipiului Botoşani  – este avizat 
favorabil de comisiile de specialitate nr. 1, nr. 4 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la 
vot, acesta este aprobat cu unanimitate de voturi a consilierilor prezenți (21). 

 
Punctul 29 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre pentru modificarea H.C.L. nr. 

541/28.11.2023 privind aprobarea Organigramei, Statului de funcții și Regulamentului de 
Organizare și Funcționare ale Teatrului „Mihai Eminescu” Botoșani – este avizat favorabil 
de comisiile de specialitate nr. 1, nr. 4 și nr. 5. 

 
Domnul consilier Cătălin Mugurel Flutur – vreau să vă spun că nu o să votez acest 

proiect de hotărâre, pentru că dumneavoastră vreți să acoperim prin vot o situație falsă. Atunci 
când am votat organigrama și statul de funcții, probabil nu am fost foarte atenți, dar acolo este 
un istoric destul de lung.  

Nu vreau să vi-l explic acum, în schimb, pot să vi-l explic pe tot, mai ales și celor de la 
Resurse umane. Atunci am fost păcălit, acum nu mai pot să fiu păcălit, și nu vreau ca o 
greșeală făcută atunci să o acopăr acum prin vot, eu vreau să îmi păzesc, cel puțin, spatele 
meu, și o să am și o întrebare: ce se întâmplă cu banii încasați în plus în perioada asta? 

 
Domnul consilier Bogdan Ciprian Buhăianu – încerc eu să vă răspund, ca lider de 

grup PSD, și cred că sunt în asentimentul colegilor mei. Faceți tot felul de amenințări 
subliminale sau directe. Cu sau fără amenințările dumneavoastră, viața merge înainte. Ne 
întrebăm și noi, uman, cum trăiți dumneavoastră cu ele, cu răutatea și cu frustrările pe care le 
emiteți aici, și cu toate plângerile și reclamațiile pe care le faceți.  

 
Fiind supus la vot proiectul de hotărâre, acesta este respins cu 10 voturi pentru, 7 

voturi împotrivă (doamnele consilier Cătălina Camelia Lupașcu și Ada Alexandrina Macovei 
și domnii consilieri Andrei Amos, Cătălin Boboc, Cătălin Mugurel Flutur, Paul Octav și 
Eugen Cristian Țurcanu) și 4 abțineri (doamna consilier Raluca Ștefania Curelariu și domnii 
consilieri Daniel Botezatu, Marcel Gheorghiță și Maricel Corneliu Maxim). 

 
Punctul 30 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind desemnarea a 2 

consilieri locali care să facă parte din Comisia de evaluare a performanțelor profesionale 
individuale ale Secretarului general al Municipiului Botoșani, pentru anul 2023 – retras. 
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La punctul 31 al ordinii de zi a fost adus în atenția consilierilor locali Raportul 
Primarului Municipiului Botoșani pentru anul 2023, înregistrat sub numărul 7317/20.03.2024 
și afișat pe site-ul instituției, la Secțiunea „Informații de interes public”.  

 
Punctul 1 de pe completarea ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea 

preţurilor locale ale energiei termice produse şi livrate consumatorilor casnici de către S.C. 
MODERN CALOR S.A. Botoşani – este avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 1, nr. 3 
și nr. 5. 

 
Domnul consilier Cătălin Mugurel Flutur – nici vorbă să pot să votez votez așa 

ceva, pot să explic doar scurt: crește prețul la populație cu 50%, scurt și la obiect, și o să vă 
spun că se putea să nu se facă asta, atât timp cât vânzarea de energie electrică reprezintă 50% 
și de energie termică 50%. Nu știu ce se întâmplă cu banii ăia, de foarte multe ori întreb, ori 
că este schema supraîncărcată, ori că salariile sunt mari, dar doar la șefi, din câte văd, pentru 
că plătim vreo 7 miliarde și ceva doar salariile directorilor de acolo, într-un an. 

Dar faptul că se scumpește energia la populație cu 50%, nu pot să fiu de acord, deci nu 
voi vota acest proiect de hotărâre. 

 
Domnul președinte de ședință Mihail Gabriel Tanasă – înțeleg că este și o cerere de 

luare de cuvânt din partea domnului director. Domnule director, vă poftim la microfon.  
 
Domnul Bogdan Varasciuc – vreau să fac doar o precizare, este același lucru pe care l-

ați votat și anul trecut, este vorba despre tariful de vară. Este în vigoare Ordonanța nr. 27, care 
plafonează prețul gazului pentru cel consumat, pentru energia termică produsă populației doar 
pentru perioada de iarnă. Trecem la prețul de vară, în toamnă o să votăm din nou și o să 
revenim la prețul de iarnă.  

 
Domnul consilier Cătălin Mugurel Flutur – a crescut cu 50%? 
 
Domnul Bogdan Varasciuc – este vorba despre creșterea tarifului de producție, a 

crescut cu 20% prețul total, iar prețul plătit de populație este 312 lei, e același preț. 
 
Domnul consilier Cătălin Mugurel Flutur – nu, e regula de trei simplă. 
 
Domnul Bogdan Varasciuc – subvenția va crește… 
 
Domnul consilier Cătălin Mugurel Flutur – păi stați, va crește subvenția. Ați făcut 

fix la jumătate, ca de fiecare dată, da? Jumătate subvenția și jumătate populația. Domnule, 
crește cu 50%, e o regulă de trei simplă, de ce spuneți 20, când e 50? 

 
Fiind supus la vot proiectul de hotărâre, acesta este aprobat cu 12 voturi pentru, 4 

voturi împotrivă (doamna consilier Cătălina Camelia Lupașcu și domnii consilieri Andrei 
Amos, Cătălin Boboc și Daniel Botezatu) și 4 abțineri (doamna consilier Ada Alexandrina 
Macovei și domnii consilieri Marcel Gheorghiță, Maricel Corneliu Maxim și Eugen Cristian 
Țurcanu) – lipsește din sală la momentul votării domnul consilier Paul Octav. 
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Punctul 2 de pe completarea ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea 
bugetului de venituri și cheltuieli pe anul 2024 al S.C. „Modern Calor” S.A. Botoșani – este 
avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 1 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la 
vot, este aprobat cu 18 voturi pentru și 2 abțineri (domnii consilieri Daniel Botezatu și Eugen 
Cristian Țurcanu) – lipsește din sală la momentul votării domnul consilier Paul Octav. 

 
Punctul 3 de pe completarea ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea 

bugetului de venituri și cheltuieli pe anul 2024 al S.C. „Locativa” S.A. Botoșani – este avizat 
favorabil de comisiile de specialitate nr. 1 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, 
acesta este aprobat cu unanimitate de voturi a consilierilor prezenți (21). 

 
Punctul 4 de pe completarea ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea 

Listei de investiții prioritare pentru „Proiectul regional de dezvoltare a infrastructurii de apă 
și apă uzată în județul Botoșani în perioada 2014 – 2020” – este avizat favorabil de comisiile 
de specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat 
cu 19 voturi pentru și 2 abțineri (doamna consilier Raluca Ștefania Curelariu și domnul 
consilier Eugen Cristian Țurcanu). 

 
Punctul 5 de pe completarea ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind acordarea 

unui mandat special reprezentanților Municipiului Botoșani în Adunarea Generală a 
Acționarilor la S.C. MODERN CALOR S.A. Botoșani în vederea contractării unor credite 
pentru finanțarea proiectului „Realizare Parc fotovoltaic în incinta SC Modern Calor SA 
Botoșani” – este avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 1 și nr. 5, nu prezintă discuții, 
și, fiind supus la vot, acesta este aprobat cu 20 de voturi pentru și 1 abținere (domnul consilier 
Eugen Cristian Țurcanu). 

 
Punctul 6 de pe completarea ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea 

Indicatorilor de performanță financiară, nefinanciară și de guvernanță corporativă pentru 
anul 2024 la S.C. ELTRANS S.A. Botoșani – este avizat favorabil de comisiile de specialitate 
nr. 1 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat cu 18 voturi pentru 
și 3 abțineri (doamna consilier Ada Alexandrina Macovei și domnii consilieri Cătălin Boboc 
și Eugen Cristian Țurcanu). 

 
Punctul 7 de pe completarea ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea 

listei cu  firmele ce vor fi admise în Incubatorul de Afaceri Botoşani – martie 2024 – este 
avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind 
supus la vot, acesta este aprobat cu unanimitate de voturi a consilierilor prezenți (21). 

 
Punctul 8 de pe completarea ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea 

închirierii unui spațiu din cadrul unității de învățământ preuniversitar de stat Liceul 
„Alexandru cel Bun” Botoșani către Centrul de Consultanță și Studii Europene Galați – este 
avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5. 

 
Doamna consilier Raluca Ștefania Curelariu – am o nelămurire, și aici fac apel la 

doamna Macovei, poate mă poate ajuta, și la domnul Primar, înțeleg, totuși, că în următoarea 
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perioadă vom avea nevoie de spații în unități de învățământ pentru a putea reloca copiii din 
școlile unde facem renovări, și vă întreb la modul cel mai serios, și înțeleg că avem probleme 
serioase cu chestia asta, și întreb la modul serios dacă ne permitem, în acest moment, să 
închiriem o sală de clasă către cineva din afara sistemului de învățământ botoșănean, în ideea 
în care trebuie să mutăm o grămadă de copii într-o grămadă de locuri.  

Adică, vă întreb la modul cel mai serios, pentru că, în fapt, nu știu cum să votez la 
acest proiect, neavând suficiente informații?  

 
Domnul Primar Cosmin Ionuț Andrei – să înțeleg că până acum nu au fost întrebări 

serioase? Vă răspund. La Liceul Textil, această sală care este propusă pentru a fi închiriată 
pentru acest Centru de studii nu se pretează pentru amenajarea unei săli de clasă normale. Am 
avut o discuție cu doamna director și mi-a comunicat acest lucru, este vorba doar de o sală de 
clasă și nu poate fi amenajată pentru, are un specific această sală de conferințe, ceva de genul 
acesta, și nu o putem folosi. Acest lucru puteați să îl aflați și dumneavoastră, pentru că sunteți 
membri în consiliile de administrație, dar vi l-am spus eu, la modul cel mai serios.  

 
Fiind supus la vot proiectul de hotărâre, acesta este aprobat cu 13 voturi pentru, 2 

voturi împotrivă (doamnele consilier Cătălina Camelia Lupașcu și Ada Alexandrina Macovei)  
și 6 abțineri (doamna consilier Raluca Ștefania Curelariu și domnii consilieri Andrei Amos, 
Cătălin Mugurel Flutur, Maricel Corneliu Maxim, Paul Octav și Eugen Cristian Țurcanu). 

 
Punctul 9 de pe completarea ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea 

prelungirii unui contract de închiriere pentru un spaţiu administrat de către S.C. Locativa 
S.A. Botoșani în clădirea situată în str. Săvenilor nr. 2-8 – este avizat favorabil de comisiile 
de specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat 
cu unanimitate de voturi a consilierilor prezenți (21). 

 
Punctul 10 de pe completarea ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind preluarea 

terenului aferent obiectivului „Obor” din administrarea D.S.P. Botoșani – este avizat 
favorabil de comisiile de specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5. 

 
Domnul consilier Eugen Cristian Țurcanu – păi acolo construiți deja, nu trebuia să 

preluați mai întâi terenul acesta, și dup-aia să începeți construcția? Sau iar e politică întrebare 
mea? Nu puteți face tot timpul lucrurile ilegal, și tot timpul să nu le mai forțați, să le faceți 
după o lună, două. 

 
Domnul Primar Cosmin Ionuț Andrei – este o diferență între deținerea dreptului de 

proprietate și dreptul de administrare, Municipiului Botoșani este proprietar al acelui teren, 
dreptul de administrare e alt aspect.  

 
Fiind supus la vot proiectul de hotărâre, acesta este aprobat cu 18 voturi pentru, 1 vot 

împotrivă (domnul consilier Eugen Cristian Țurcanu) și 2 abțineri (domnii consilieri Cătălin 
Boboc și Cătălin Mugurel Flutur). 
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Punctul 11 de pe completarea ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind trecerea din 
domeniul privat al Municipiului Botoșani în domeniul public al Municipiului Botoșani al unui 
teren – este avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5. 

 
Domnul consilier Cătălin Mugurel Flutur – am doar o întrebare, pentru că nu scria 

în raportul de specialitate: de ce îl trecem din domeniul privat în domeniul public? 
 
Domnul Primar Cosmin Ionuț Andrei – un exemplu ar fi – lucru pe care îl facem și 

cu alte terenuri ale Primăriei Municipiului Botoșani, ca să nu le execute lichidatorul de la 
Termica, de exemplu. Ne-a blocat conturile, avem 59 de milioane de plătit, și, precum bine 
știți, domeniul public nu poate fi executat. Este unul dintre argumentele pentru care facem 
acest lucru, am mai făcut și cu altele. Dacă dumneavoastră nu ați făcut și ne-ați lăsat pe cap 
nebunia asta, riscăm să ne ia terenul de sub mall.  

 
Domnul consilier Cătălin Mugurel Flutur – înțelegeam asta dacă voiai să faci un 

ban, asta o înțeleg, dar trebuie și o explicație. 
 
Domnul Primar Cosmin Ionuț Andrei – v-am dat explicația, chiar dacă nu vă 

convine și mă întrerupeți în continuu.  
 
Domnul consilier Cătălin Mugurel Flutur – dar spune-mi de ce îl treci. 
 
Domnul Primar Cosmin Ionuț Andrei – v-am spus de ce îl trec, ca să nu ne execute 

alții, pentru ce ați făcut dumneavoastră. 
 
Fiind supus la vot proiectul de hotărâre, acesta este aprobat cu 18 voturi pentru, 1 vot 

împotrivă (domnul consilier Eugen Cristian Țurcanu) și 2 abțineri (doamna consilier Raluca 
Ștefania Curelariu și domnul consilier Andrei Amos). 

 
Punctul 12 de pe completarea ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind darea în 

folosință gratuită către Şcoala Gimnazială nr.11 Botoșani a unui număr de 26 săli de clase – 
este avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, 
fiind supus la vot, acesta este aprobat cu unanimitate de voturi a consilierilor prezenți (21). 

 
Punctul 13 de pe completarea ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea 

încheierii Acordului de Parteneriat dintre UAT Municipiul Botoșani și Teatrul pentru copii și 
tineret „Vasilache” Botoșani având ca obiect derularea în parteneriat a Proiectului Cultural 
„Gala Teatrului Vasilache”, finanțat de către Ministerul Culturii – este avizat favorabil de 
comisiile de specialitate nr. 1, nr. 4 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta 
este aprobat cu unanimitate de voturi a consilierilor prezenți (21). 

 
Punctul 14 de pe completarea ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea 

încheierii Acordului de Parteneriat dintre UAT Municipiul Botoșani, Fundația World Vision 
România și Liceul Pedagogic „Nicolae Iorga” Botoșani având ca obiect promovarea 
importanței strategice a educației timpurii pentru copii – este avizat favorabil de comisiile de 
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specialitate nr. 1, nr. 4 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat cu 
unanimitate de voturi a consilierilor prezenți (21). 

 
Punctul 15 de pe completarea ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea 

reactualizării „Planului de analiză şi acoperire a riscurilor pe teritoriul Municipiului 
Botoşani” – este avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 1, nr. 4 și nr. 5, nu prezintă 
discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat cu unanimitate de voturi a consilierilor 
prezenți (21). 

 
Punctul 16 de pe completarea ordinii de zi – Prezentarea indicatorilor financiari 

stabiliți prin contractul de mandat al directorilor și a indicatorilor aprobați prin BVC aferent 
anului 2024 (anexa 1, 2) realizați de către S.C. MODERN CALOR S.A. Botoșani la data de 
29.02.2024 – este avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5, nu prezintă 
discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat cu 21 de voturi pentru și 1 abținere (domnul 
consilier Eugen Cristian Țurcanu). 

 
Epuizându-se materialele din ordinea de zi şi timpul alocat şedinţei de astăzi, domnul 

preşedinte de şedinţă – consilier Mihail Gabriel Tanasă – declară lucrările şedinţei închise.  
 

PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ,            SECRETAR GENERAL, 
Consilier,                                   Oana Gina Chițanu              

Mihail Gabriel Tanasă       
 
 
 

Redactat și dactilografiat,  
Alina Ecaterina Manolache 

 
 


